
Novice iz naših krajev
POLJE

Ta mescc jc imcla sekcija
VVI pri ZB Iterena Polje^Sla-
pe tovariško srečanje, ki sc
ga je udeležilo 27 (od 38)
članov. RazpravljaM so o
tem, ali ostancjo še sekcija
ZB ali se osamosvoje. Prc-
vladalo jc mišljenje, da osta-
nejo pri ZB.

Predsednik sekcije Tonc
Cerar je ob tej priložnostji
poročal o delu v prctaklih 3
letih. Iz poročila je bilo raz-
vidno, da jc sekcija delala
•ter da sc je brigala za svo-
je člane. Na samem sestan-
ku pa je bilo precej pripomb
na račun skupnosti, češ da
clružba, kateri so prav oni
dali svoje zdravjc, preveč
mačehovsko gleda na njih.
To se posebno vidi pri pod-
porah, invalidniinah, stanova-
njih, zdravljenju, nabavi av-
tomobilov za invalide itn.
Posebno so se pritoževali
nad uslugami v klimatskih
zdraviliščih, češ da so v njih
zapostavljeni ter da bi m o
rali namesto napotnic dobiti
bonc in bi z njimi šli tja,
kjer bi jim najbolj ugajalo;
nasploh pa je prcmalo ljudi
deležnih tch zclravljenj. Za-
htevali so tudi povečanje in-
validnin za 53 % ter da b o
nitete pri prevozih (9) osta-
nejo in ne, da so jih znižali
na sedanjc 3.

Ob koncu scstanka so ob-
sodili pjsanje Vukmanovida
kot neobjektivno in škodlji-
vo za našo skupnost.

Člani in članice rokomet
nega kluba Partizan Borec
so žc pričeli z rednimi vaja-
mi pod vodstvom trenerja
Vilfana.

VEVČE

Invalidi vevškega terena so
imeli sestanek, na katerem
so se pripravili na redni let-
ni občni zbor.

Izvršni odbor SZDL je na
svojii sejii konec januarja
sklepal o bodoči organizaciji
SZDL in pripravil vse potre-
bno za sklicanje političnega
aktiva.

•
9. II. jc bil v Kašlju se-

stanek političnega aktiva, na
katerem so predlagali poio-
vjco kandidatov za konfc-
renco — drugo polovico pa
so predlagali Vcvčani na
svojem političnem aktivu
dnc 10. II.

•
Zburi volivcev bodo: na

Vcvčah 1. III. 1971, v Kašlju
pa 2. III. 1971. Volivoi! Ude-
ležimo sc jih!

Radio klub je v februarju
organiz/iral na osnovni šoli
Polje radioamaterski tečaj.

Kolektiv Papirnice Vevče
jc imel v začetku februarja
sindikalno tekmovanje v
smučanju. Razdeljcni so bili
v starostne razrede. Pri
rnlajših člainih so se posebno
izkazalii Klešnik, Robida in
Švarc, bivši plavaloi, ki so
pravkar odslužili vojaški
rak.

•
Delavci vevškc papinnice

popravljajo tovarniškl tir,
ki še komaj ustreza svoji
nalogi.

KODEUEVO
Pri KS Kodeljevo so že

ustanovili skupine civilne za-
ščitc. Celotno območje Ko-
deljevega je razdeljeno na tri
dele, na vsatkem od njih pa
delujejo posebne skupine,
ki jih sestavljajo prebivalci
sami. V štabu je šest ljudi,
prav toliko pa tudi v odboru
narodne obrambe. Vsaka uli-
ca ima svojega poverjenika,
kar je natanko 31 ljudi. Eno-
ta za zveze šteje 10 l.judi,
enota za preskrbo 8 ljudi,
vsako cnoto varstvene služ-
be sestavljajo trije, skupino
za socialno delo pa šest lju-
di. Na vsakem od trch delov
Kodcljevega torej deluje,
oziroma je formirana samo-
stojna cnota. Organiziranih
je tudi šest cnot prve pomo-
či — po 6 Ijudi — in šest
enot gradbeno^tehnične služ-
be, katerih vsaka šteje dva-
najst ljudi. V enotah oivilnc
zaščite je torej vključenih
skoraj 190 aktivnih občanov.

—x—
Na sestanku 16. februar.ja

jc svet KS Kodeljevo preglc-
dal delo KS v preteklem le-
tu in potrdil program dela
za letos. Zbor volivcev Ko-
deljevega bo 1. marca ob 19.
uri v avli osnovne šole Kct-
te-Murn. Svet je podrobno
pregledal problem izstopa s
Kodeljevega v mesto, za kar
se občani že dolgo časa opra-
\'ičeno pritožujejo. Vsekakor
bi del prometa moral prev-
zetii novozgrajeni mo9t; z
gradnjo le-tega pa bi bilo
potrebno pohiteti. Najbrž se
bo treba letos odreči vsem
drugim komunalnim zahte-
vam na Kodeljevem, saj bo
gradnja draga. Svet je spre-
govoril tudi o delu mladiin-
skega kluba in mu bo šc
bolj kot doslej vsestransko
pomagal. O vseh problemih
naše KS pa spregovorimo na
ZBORU VOLIVCEV.

HRUSICA
V prvi razred sc je vpisa-

lo 29 otrok. Starši želijo, da
bi vsi novinci obiskovali ma-
lo šolo. Zavedajo se, da se
otroci lc tako pripravijo na
resno in odgovorno delo, ki
jih čaka v redni šoli. Želimo,
da bi se prijetno počutili Ln
spoznali življenje tu-di zunaj
domačega ognjišča.

8. marca bo akademija za
vse žene terena Hrušica-Fu-
žinc. Učenci tukajšnjc šolc
pripravljajo za praznik lep
program. Po srečanju v pro-
svefcnem domu bo zabava.

Zaslužne žene bodo dobilc
\izitkc z lepimi željami.

Prosvetnii odbor bratov
Kefer pripravlja KVIZ za
staro in mlado. Za zmago
valce so pripravljenc lepe
nagrade. Darila so pokloni-
le bližnje tovarnc in podjet-
ja. Upamo, da se bodo mla-
di tudi takrat dobro odreza-
li.

Clani ZB bodo zaščitili
spomenik padUm na Fužinah
z ograjo, da ne bo tekla vo-
da z nove ceste prav tja.

Knjižnica v prosvctnem do-
mu jc odprta enkrat teden-
sko. Na izbiro jc 2.000 knjig.
Obiskujejo jo predvsem di-
jaki, ne manjika pa starejših
in mlajših obiskovalcev.
Knjižnica dcla tu že 10 let,
stiska pa se v nekoliko tes-
nih prostorih.

ZADVOR
V februarju je imela kra-

jevna organizacija ZB Za-
dvor in njen pripravJjalni

odbor za proslavo 30-letnice
ustanov.itve Motaiške četc
že dvc scji. Na njdh so se
dogovonili, da bodo sistema-
tično in potanko uredili vsc
podatke o borcih, aktivistih,
talcih in intemirancih. Ta
scznam jc potreben, ker je
vsak dan manj živih pnič in
s časom gre marsikaj tudi v
pozabo. Ti spiski bodo ob-
segali generalije, kje in kdaj
je kdo delal, kraj smrti itn.
Spisok bo koristil sleherne-
mu občanu, posebno pa ti-
stemu, ki se bo ukvarjal z
zgodovino NOB. Za potek
proslav se še niso dokončno
odločili, ker jc prva skrb
cdbora zbrati finančna sred-
stva in šele aiato določiti ob-
seg proslav. O samem pro-
gramu proslav pa bomo po-
ročali v naslednji številki
našega Hsta.

ZALOG
V začetku tega mescca je

konferenca SZDL Zalog —
Sp. Kašelj sklicala množični
sestanek zaradi 120 let sta-
rega železniškega podvoza
pri postaji Zalog. Ta podvoz
namcrava namreč ZŽTP Lju-
bljana zasuti, da bi tako raz-
šinilo ranžirno postajo Zalog.
Težava pa je v lem, da bi z
zasipom tega podvoza bila
prctrgana najkrajša pot med
Zalogom in Sp. Kašljem.
Predvsem bi bili s tern pri-
krajšani vaščani Kašlja, saj
ti največ hodijo v Zalog na
vlaik aM avtobus, v trgovino
— in nasploh so vse komu-
•nikacije prav na tej strani
proge. Pojasmilo, da bi želez-
nica v nadomcstilo za ta
podvoz razširila in moderni
zirala stari, Martinov pod-
voz, ni mogla potolažiti va-
ščanov, saj bi morali hoditi
po poti, ki bi bila 700—800
metrov daljša. Bojijo se tu-
di, da bodo ljudje potem ho-
diii prak tiirov, s čimer bi
bili izpostavljeni nesrečam,
ki niso redek pojav v Zalo-
gu.

Vaščani so proti tej name-
ri nastopili zelo energično in
predstavnikom žclezniice sko-
raj niso dali besede. Zahte-
va, da lahko govorijo le, če
bodo govorili o izboljšavi te-
ga podvoza, sicer pa ne, ni
bila umestnia niti demokra-
tična, saj so bili navsezadnje
povabljeni kot gostjc. Zato
so zastopniki železnice de-
monstrativ.no odšli. S tem ta
problem prav gotovo ni re-
šcn.

Na ttsm množionem sestan-
ku jc bilo sprejetih več pri-
tožb naslovljenih na raznc
organe, tja do predsedmka
rcpublike; toda misliimo, da
bi vsi zainteresirani le našli
skupni jezik. Navsezadnje ni
malo ljudi iz teh krajev za-
poslenih tudi na železnici in
tem prav gotovo ni vseeno,
kako posluje njihovo podjet-
je in kakšne plače bodo imc-
li, saj je modernizacija vsa-
kega podjetja prvi pogoj do
večjega osebnega standarda
— in danes vemo, da je stan-
dard železničarjev eden naj-
nižjih.

•
Na mladinskem množičnem

sestanku so mladi izvolili noy
odbor, v katerem so vsi ti-
sti, ki vodijo posamezne sek-
cije. Glavna naloga novega
odbora pa je do konca ure-
diti mladinski klub. Na že-
Ijo vseh je ostala predsedni-
ca mladine še naprej Dora
Rože.

DOBRUNJE
Občani ob Litijski cesti do

Zadvora se pritožujejo nad
Snago, češ da jim onesna-
žuje okolico, ter vozi iz Lju-
bljane v bivše gramozne ja-

me v Zadvom smeti na od-
prtem avtomobilu in ob ve-
tru ali pri veliki hitrosti
trosi te smeti vse naokoli ob
cesti. Prebivalci tega območ
ja se sprašujejo, kdaj bo
snaga s tem prenehala; saj
jim s sedanjim početjem one-
snažuje naravo, namesto da
bi jo čistila.

SOSTRO
Vaščani Zadvora, Zavog-

lja, posebno pa Sostrega se
pritožujejo nad cestnim skla-
dom SRS, pa tudi nad obči-
no, ker ne popravijo mostu
čez Dobruinjščico, ki je za-
prt za težji in avtobusni pro-
met. Posebno slednji jim dc-
la težave, saj morajo vašča-
ni omenjenih vasi hoditi prc-
cej da.leč na avtobus, če ho-
čejo v službo ali pq oprav-
•kih v mesto. Most je zaprt
že od lanskega poletja in
ljudjc se sprašujejo, kako
dolgo bo šc tako in kdaj ga
mislijo popraviti.

P. S.
Povprašali smo občinsko

skupščino Moste-Poljc gledu
tega irn dobiM na vpogled
dopise med oboino in Cest-
nim skladom SRS. Oba fo-
mma vodita konkretne raz-
govore, njih točan rezultat
bo znan v kratkem in upa-
mo, da ga bomo lahko po-
sredovali prizadetim obča-
nom teh vasi že v prihodnji
številkii Našc skupnosti.

MOSTE
Od 29. januarja do 1. februarja so

na terenu Moste opravi li strokovni
izpit vsi rezervni vojaiki staresine
krajevne organizaci je ZVRS, t j . vsi,
ki so se jih udeležili (nad 70%).
Opravili so jih s prav dobrim uspo-
hom, kar dokazuje, do so se dobro
pripravili nanje-

S temi izpiti, ki so bili obvezni
za vse oficirje do 50 let starosti, za
reiervno podofici rje do 45 let in za
vojake, usfuzbence enafcega ranga, je

bil program la leto 1970 zaključen.
V letu 1971 je predviden nov

program 6 ur praktičnega dela v
vojašnici. Poleg tega bo organizira-
no streljanje s pištolami in brzostrel*
kami domače proizvodnj«.

O
Stanovanjsko podjetje DOM pre-

ureja bivSe kasarniške prostore v
Mostah v servisne mizarske, klepar-
ske. kljucavniČarske, zidarske in
pleskarske delavnice. Dela ie gredo
h kraju.

Po predvidenem programu bodo
Moičant ie v maju lahko iskali
usluge servisnih delavnic v teh pro-
storth. Del prostorov bodo preure-
dili tudi v samski dom. del pa bo
zasedlo podjetje Iskra.

o
Kakor vsako leto, bo krajevna

skupnost Moste tudi letos organizi-
rala za dan žena sprejern in pogo-
stitev.

Na tem terenu je ncimreč po do-
sedanjth podatkih 300 žena, starih
nad 65 let; vse bodo vabljene na
sprejem.

O
Gradbeno podjetje PlONIR je med

Zaloško in Kajuhovo cesto poleg
treh stolpnic dogradilo še Četrto.

Kljub temu, da so stolpnice zgra-
jene dokaj bliiu druga drugi, stoji
skoraj vsaka ob svoji ulici, in sicer
ob Zaloški, Kajuhovi in zadnja ob
ulici Bratov Rozman; jmela bo šte-
vilko 4.

Stanovalci so se že nastanili, ni-
sta pa Še urejeni okolica in zelenica.
Stanovalci tudi precej pogrežajo ga-
raže za osebne avtomobile, saj so
one v Toplarntiki ulici že vse (356)
oddane.

Če bomo v Mostah toko intenzivno
gradili stanovanjske bloke bo treba
mtslit) tudi na gradnjo novih garaž.

o
V krajevni skupnosti Moste aktivno

dela štab civtlne zaščite. Do sedaj
je vanj vključenih 200 oseb. Stab je
organiziral 6 enot: za prvo pomoc,
za socialno delo, evakuacijsko eno-
to, xa rrdrrevanje reda, ta gastlsko
tehnično delo in enote za zvezo.
cijsko — bodo v tem letu organizi-
rani teoretični tečaji in praktične
vaje.


